
ACTA DE LA JUNTA ESPORTIVA MUNICIPAL
DE L'1 D'ABRIL DE 2015

A la vila de Muro de l’Alcoi, a les 20.00 hores del dia 1 d'abril de 2015 es reuneixen a la
Sala de Juntes de la Casa de Ferro d’aquesta localitat els membres següents a fi de celebrar
sessió de la Junta Esportiva Municipal:

- Regidor d’Esports i president per delegació de l’Alcaldia.
- Coordinador d’activitats esportives
- Coordinador d’instal·lacions esportives
- Representant del Club Patí Muro
- Representant del Club BTT Matzem 
- Representant de l’Atlètic Muro Femení CF
- Representant del Club de Caça “La Primitiva”
- Representant del Muro Handbol femení
- Representant del Club Centre Excursionista Muro
- Representant del Club Escacs Muro
- Representant de l’Associació Juvenil Tio Pep (Futbol 7)
- Representant del Club Muro Bàsquet “Almoroig”
- Representant del Club d’Atletisme Les Llebres

No hi assisteixen:
- Representant d'EUPV
- Representant de l’ARDC Tiempo Libre Muro
- Representant del Muro CF 
- Representant del CRAC Rugby
- Representant del Club Triatló Trimuro
- Representant del Club Pilota Valenciana Muro
- Representant del Muro Veterans 
- Representant del Club Frontenis Muro “Penya el Frare”
- Representant del Club Automodelisme
- Representant de Mawashi-Kan
- Representant del Ciclista Muro
- Representant de l’IES Serra Mariola
- Representant del CP Montcabrer
- Representant del CP El Bracal 
- Representant del Club Bàsquet Muro
- Representant del PP
- Representant del G. Pesca El Talpó
- Representant del PSOE

Excusen l’assistència
- Representant del Muro CT

Tot  seguit,  els  membres  que  assisteixen  a  la  Junta  Esportiva  Municipal  passen  a
estudiar els punts següents de l’Ordre del Dia:



1.- LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DEL 4 DE NOVEMBRE DE 2014

S'aprova per unanimitat l’acta anterior.

2.- SUBVENCIONS CLUBS ESPORTIUS, ANUALITAT 2015.

El regidor d’Esports comença dient: “Enguany, com l'any passat, la subvenció als clubs
esportius és de 16.000 €, a banda dels clubs que tenen conveni i que són el Muro CF, Club Patí
Muro, Club d'Escacs Muro, Muro CT, Club Frontennis Muro, Club Muro Bàsquet i el Club Pilota
Valenciana Muro. Vos hem enviat les bases de les subvencions i no hem modificat res, però vos
he de dir que en el punt de justificació de despeses, l'administració ens posa cada dia més
problemes. Vos recorde que heu de demanar factures oficials per a poder justificar les despeses
com ens diuen. El termini per a presentar la sol·licitud finalitzarà el proper dia 30 de maig. El
coordinador  d'activitats  vos  avisarà  quan  podreu  presentar  la  sol·licitud  en  el  Registre  de
l'Ajuntament. Vos recorde que no presenteu les factures juntament amb la sol·licitud, ja que no
vos servirà per a res.”
S'aproven per unanimitat les bases de les subvencions als clubs esportius, anualitat 2015.

3.- INFORME DE LA REGIDORIA D'ESPORTS.

El  regidor d’Esports comença dient: “Des de la Regidoria d'Esports vos informem dels
pròxims esdeveniments esportius;
1 de maig, 3x3 de bàsquet a la plaça del Matzem
2 de maig, XV Trofeu de Gimnàstica
23 de maig, XII Hores
19 i 20 de juny, Sol a Sol.

El 3x3 de bàsquet està organitzat pel Club Muro Bàsquet, i com he dit abans es farà a
la plaça del Matzem. Ja han començat les inscripcions i pel que ens ha dit Migue, el president
del Club, s'organitzarà un bon enrenou eixe dia. L'endemà es realitzarà al Pavelló Municipal el
XV Trofeu de Gimnàstica (a les 12.30 h). Més endavant, més concretament el dia 23 de maig,
tindrem  les  XII  Hores  Esportives.  Les  bases  del  concurs  del  cartell  anunciador  ja  estan
publicades.  Des d'ací vull  donar les gràcies als clubs que col·laboren eixe dia, com són les
Llebres, Escacs, etc., i enguany tindrem com a novetat que el Club Btt Matzem vol organitzar
una activitat per a eixe dia. Ja per a finalitzar, el cap de setmana del 19 i 20  de juny, tindrem
un any més el Sol a Sol, i com tots els anys, vos demane que ens faciliteu els horaris com més
prompte millor per a quadrar-ho tot.

La  representant  de  l’Atlètic  Muro  Femení  CF  comenta  que:  “M'agradaria  que  als
vestidors de la Llometa hi haguera un poc més de control ja que l'altre dia vaig haver de retirar
del mateix vestidor uns excrements. Jo crec que es podrien fer còpies de claus i donar-les als
entrenadors.

El regidor d'Esports contesta dient: “Jo crec que donant còpies de claus no resoldríem
el problema”.

La  representant  del  Club  Patí  Muro  comenta  que:  “Jo  crec  que  falta  seguretat  al
Poliesportiu, com per exemple, en la pista d'hoquei, la xarxa de ferro està per a canviar ja que
per la part de baix està tota trencada. També s'haurien d'arreglar les escales que hi ha a la part
de davant del pavelló ja que els escalons estan trencats.”

El regidor d'esports contesta dient: “Referent als escalons del pavelló, aquesta setmana
s'aprovaran per JGL o per decret, però està pendent. I del tema de la xarxa d'hoquei no sabia
res.”



La representant del Club Patí Muro contesta que: “Ja dos anys que estem dient-ho i ja
hi ha gent que s'ha fet mal amb la xarxa”.

El regidor d'Esports contesta dient: “Ho canviarem, però heu de dir si ho voleu la xarxa
com la que hi ha o de fil.”

El  representant  del  Club Excursionista  Muro  comenta:  “No estic  d'acord  que en les
bases de les subvencions pose que no es poden justificar les fitxes federatives.”

El  regidor  d'Esports  contesta  dient:  “Com ja  vos  he dit  abans,  l'administració  cada
vegada es posa més dura i més exigent amb aquests tipus de subvencions.”

El coordinador d'activitats comenta que: “Fa 5 minuts que hem estat parlant de les
bases de les subvencions i ningú ha dit res, i ara que estem parlant d'altres coses us poseu a
comentar les bases. Jo pense sincerament que el 90% dels clubs no us llegiu res, ni bases ni
res que vos enviem, i és una llàstima, però bé, vosaltres sabreu.”

El  regidor  d'Esports  comenta  que:  “Ja  per  acabar,  volia  donar-vos  les  gràcies
especialment a la gent que ha vingut a la Junta Municipal d'Esports, que pense que és molt
important que es continue fent, i, com no, també és molt important que continueu organitzant i
fent tot el que heu estat fent fins ara. Vull demanar-vos disculpes per si he faltat al respecte a
algú, disculpeu-me, i que res, que Muro té molta vida esportiva i és gràcies a vosaltres. Ah!! I
com no,  volia  donar  les gràcies  ací  davant  de  vosaltres,  a  l'equip  que forma la  Regidoria,
sobretot a Vicent i a Pau, que sense ells no s'haguera fet tot el que hem fet en aquests 8 anys.
Moltes gràcies!!
  

I no havent-hi més assumptes per tractar, per ordre de la presidència es va alçar la
sessió,  a les 20.44 hores del dia indicat,  1 d'abril  de dos mil  quinze,  de la qual per mi, el
secretari accidental, s’alça la present acta.

EL PRESIDENT EL SECRETARI


